



## **NOTULEN MR vergadering 22 april 2014**

**Locatie: MFR**

**Tijdstip: 19.00 uur**

Aanwezig: Maartje Oudbier, Gerrit Jan Peuscher, Maria Ramselaar, Maurits Horsman, Sarah Reintjes, Pamela Hoogeveen,

Afwezig: Frank Slisser, Remco Lew, Ton van Oosten

Directie/MT: Henny Wilbrink, Norah van Dijk, Marjan Gietermans

Notulen door: Sarah Reintjes

### **1. Agenda voor de vergadering van 22 april 2014:**

#### **Agenda punten met MT:**

- Oriëntatie continurooster
- Formatie 2014/2015
- BSO (IJsterk)
- Financieel jaarverslag

#### **Agenda punten zonder MT:**

- Bewegingsmogelijkheden (Gerrit Jan en Maria)
- Avondvierdaagse (Sarah)
- Vrijdag voor de voorjaarsvakantie (Maria en Sarah)
- MR Jaarverslag (Maartje)
- Nieuw lid MR (Sarah)
- GMR (Lid en financiële cursus) (Frank)
- Gebouw (Ton)
- Overblijf (Remco)
- WVTTK

### **2. Oriëntatie continurooster**

- Eerste oriëntatie en onderzoek zal gedaan worden naar de mogelijkheden voor een continurooster. (Nel zal vanaf september 2015 met pensioen gaan.) Op de Oscar Carré school die ook onder de OOADA valt, is door de MR een grootschalig onderzoek gedaan naar het continurooster. Henny zal een van de MR leden van die school vragen de volgende vergadering aan te schuiven om te praten over hun onderzoek en ervaringen met het continurooster.



### **3. Formatie 2014/2015**

- Er moeten extra bezuinigingen worden doorgevoerd en we zullen dus minder breed in het jasje komen zitten. Deze bezuinigingen zullen ingezet worden door een aantal interne verschuivingen en opvullingen.
- Wellicht is het mogelijk om te kijken of er we nog wat extra vrijwilligers kunnen werven.
- Er zal een groep minder komen (3 groepen 8 nemen afscheid en er komen 2 nieuwe groepen 3 bij).
- Juf Ans zal afscheid nemen van de school aan het einde van dit jaar. Juf Maria blijft het gehele jaar 2014/2015.

### **4. BSO (IJsterk)**

- IJsterk valt weg. Er zijn een aantal nieuwe initiatieven. De school kan die initiatieven laten zien aan de ouders. Maar de ouders moeten zelf een keuze maken in die BSO.

### **5. Financieel jaarverslag**

- Nog niet rond en zal verschoven worden naar de volgende vergadering.

### **6. Evaluatie Leonardo avond in Westerkerk**

- Op 17 mei zal Leonardo de avond in de Westerkerk evalueren. De MR ontvangt graag een terugkoppeling van deze evaluatie in de volgende vergadering.

### **7. Bewegingsmogelijkheden (Gerrit Jan & Maria)**

- Gerrit Jan en Maria hebben samen gesproken, ook met meester Thomas. Ze hebben gesproken over onder andere de sportdag. Waarom niet in het Westerpark? Er moet toestemming gevraagd worden en er moeten geen andere activiteiten zijn in het Westerpark op dat moment. Verder zijn er geen kleedkamers, maar zijn die wel nodig? Er moeten wel toiletten zijn. Zijn die beschikbaar bij de tennisbaan in het Westerpark? Ze zullen dit verder met hem bespreken.
- De Burghtschool voldoet aan het minimum aantal minuten bewegingsonderwijs per week, te weten 2 keer 45 minuten bewegingsonderwijs. Advies zou eigenlijk veel meer minuten moeten zijn. Probleem is ruimte en het kleutergymlokaal is



geen ideale ruimte voor extra gym voor de andere groepen. Verder is uitbreiding van bewegingsonderwijs binnen de huidige schooltijden niet mogelijk, omdat de uren helemaal vol zitten. Dus we moeten zoeken naar alternatieven.

- Uitbereiding van bewegingsonderwijs zouden we moeten meenemen in een brede school. Verder zouden we kunnen kijken of Leonardo ook naar bewegingsonderwijs kan kijken. Sarah nodigt iemand van Leonardo uit voor de vergadering om hierover te praten.

### **8. Avondvierdaagse**

- Sarah heeft nog geen contact kunnen krijgen met de stichting avondvierdaagse in het Westerpark. Zij zal dit opnieuw proberen.
- Verzoek aan alle leraren is om vooral op de vrijdag van de avondvierdaagse geen Citotoets af te nemen, daar de kinderen op donderdag laat naar bed gaan. Maartje zal dit aan de leraren communiceren.

### **9. Vrije vrijdag voor krokus vakantie**

- Sarah heeft uitgezocht dat er voor de groepen 1 tot en met 8, 5 studiedagen zijn in 2013/2014. Twee van die studiedagen zijn op maandag geweest en drie op vrijdag. Is het mogelijk om een van die studiedagen de vrijdag voor de voorjaarsvakantie te laten vallen of een andere vrije dag? We zullen het de directie vragen tijdens de volgende vergadering.

### **10. MR Jaarverslag**

- Hier zal Maartje verder mee aan de slag gaan. Esmeralda heeft hier al een start mee gemaakt.

### **11. Nieuw MR lid**

- Sarah heeft tekst gemaakt voor in de nieuwsbrief met de oproep voor een nieuw MR lid. Die wordt deze week geplaatst door Marjan.

### **12. GMR**

- Frank heeft geen stukken doorgestuurd. Graag volgende vergadering meteen laten mailen aan [mr@obsburght.nl](mailto:mr@obsburght.nl).
- Maartje, Frank en Sarah gaan nog overleggen over hoe dat volgend jaar zal moeten gaan. Zou GMR wellicht op toerbeurt kunnen?



### **13. Gebouw**

- Ton laat weten dat de inventarisatie gaande is van de huidige staat van de gebouwen. De komende weken loopt hij een aantal keer rond na schooltijd met technici om de MJOB (meer jaren onderhoudsbegroting) op te maken. Daarnaast kijkt hij op verzoek van de OV ook mee naar de herinrichting van het schoolplein. Wellicht is het mogelijk het schoolplein ook in de MJOB op te nemen.
- Maria geeft aan dat er bij de installatie van de nieuwe computers extra schade is ontstaan aan snoeren, muren en stopcontacten.

### **14. Overblijf (TSO)**

- Tijdens de TSO vind veel agressie plaats. Remco is helaas niet aanwezig dus de eerstvolgende vergadering zullen we de TSO weer uitvoerig bespreken.
- Ouders van kinderen die niet meer op de TSO zitten zullen een brief moeten krijgen. Er moet een duidelijk meldpunt komen voor de TSO.
- Eventuele oplossingen die de revue hebben gepasseerd zijn, hesjes voor de TSO kinderen, deel naar de Noordermarkt laten gaan voor meer ruimte, continue rooster, regels en een competitie, gesprekken met ouders van kinderen die niet meer naar de TSO gaan. Die moeten nu doorgevoerd gaan worden. Komende vergadering wordt besloten wie wat gaat oppakken op dit door te voeren.

### **15. Agressieprotocol binnen de school**

- Naast een pestprotocol willen we veel meer inzicht gaan hebben in de incidenten die plaats vinden waarbij agressiviteit een rol speelt. Ook voor agressie willen we een meldpunt en een protocol ontwikkelen. Dit meldpunt moet de aantallen agressieve incidenten weergeven. Het ontwikkelen van een protocol of regels kan bijvoorbeeld het gele/rode kaart systeem zijn.
- Gerrit Jan en Sarah gaan hierover van gedachten wisselen met Henny/Marjan/Norah in een apart gesprek. Zodoende hier een opzet voor te maken.

### **16. Agendapunten voor volgende vergadering (27 mei om 19.00 uur)**

1. MR-lid van Oscar Carré school komt praten over onderzoek naar continue rooster.



2. Financieel jaarverslag
3. BSO (Frank)
4. Nieuw MR lid (Sarah)
5. Parnassys (Gerrit Jan)
6. Jaarverslag MR (Maartje)
7. Bewegingsmogelijkheden (Leonardo)
8. Vrijdag voor voorjaarsvakantie (Maria en Sarah vragen aan directie)
9. GMR (Lid, financiële cursus) (Frank)
- 10.** Overblijf (Remco)
11. Agressieprotocol binnen de school (Gerrit Jan en Sarah)
- 12.** Gebouw (Ton)

Volgende MR-vergadering wordt verschoven. **De volgende MR vergadering zal plaats vinden op dinsdag 27 mei om 19.00 uur in de MFR.**